
Dogovorjenih stališč ne izpolnjujemo
Da družbeni dogovor o temeljih kadrovske politike v naši občini, pa

tudi v mestu Ljubljana uresničujemo prepočasi in nedosledno, je že
dalj časa znano. Sedaj lahko to potrdimo tudi s konkretnimi podatki.

Večina lemeljnih organizacij
združenega dela tako v gospo-
darstvu kot v družbenih dejavno-
stih še vedno nima srednjeročnih
razvojnih programov. Tam, kjer
jih imajo, pa le redkokdaj upoš-
tevajo strukturo in število zapo-
slenih. Združeno delo pri zapo-
slovanju delavcev ne spoštuje
določil družbenega dogovora o
minimalnih standardih glede
kulturnih in soeialnih razmer.
Povečuje se število nekvalificira-

nih delavcev; zlasti velik je bil ta
porast v letu 1976. Vse večji je
pritok delavcev iz drugih repu-
blik. Presežena je dogovorjena
stopnja zaposlovanja tako v ob-
čini kot v mestu nasploh.

Načrtno oblikovanje potrebe
po delavcih imajo za posledico
izobraževanje, ki ki ni usklajeno
z dejanskimi potrebami tozdov.
Podobno je s štipendiranjem in
pripravništvom. Tak način dela
slabo vpliva na celotni razvoj

usmerjenega izobraževanja.
Dokaz, da načrtovanje ni uskla-
jeno z gospodarskimi in razvoj-
nimi potrebami, so velike razlike
med številom potrebnih delav-
cev, ki je bilo sporočeno kadrov-
ski službi občinske skupščine, ter
tned dejansko prijavljenimi po-
trebami na zavodu za zaposlova-
nje.

Nedodelano je tudi področje
pripiavništva. Znano je, da so
pripravniki mnogokrat prepuš-
čeni sami sebi ali pa so takoj raz-
porejeni na dela in naloge, tako
da se jim ne morejo prilagajati in
se izpopolnjevati, to je pričako-
vati od novega samoupravnega

sporazuma o pripravništvu, ki ga
oblikuje gospodarska zbornica
SRS, da bo rešil marsikatero te-
žavo.

Spodbudno pa je, da smo v letu
1977 le zabeležili napredek pti ra-
zvoju kadrovskih služb, čeprav še
vedno zaostajajo za drugimi stro-
kovnimi službami v združenem delu.
Med zahtevano in dejansko izobra-
zbo delavcev v teh službah je velika
razlika. Ta dela opravljajo delavci, ki
imajo višješolsko izobrazbo, pa tudi
taki. ki imajo končano le osnovno
šolo. Lani je bilo v občini ustanov-
ljeno društvo kadrovskih delavcev,
tako da na tem področju upravičeno
pričakujemo hitrejši nadaljnji ra-
zvoj.
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